

# Проверка факта поставки товара (выполнения работ, оказания услуг) как инструмент расширенного казначейского сопровождения

Андреев Сергей Андреевич,  
старший преподаватель кафедры финансового контроля и казначейского дела  
финансового факультета Финансового университета при Правительстве Российской Федерации,  
советник государственной гражданской службы Российской Федерации 1 класса  
kontinan@rambler.ru

В статье автором изложены организационные мероприятия по проведению территориальным органом Федерального казначейства осмотра поставки товара (выполнения работ, оказания услуг) и оформления его результатов, особенности проведения данной проверки начиная с 2022 г. и предложения по совершенствованию механизма проведения проверки соответствия фактически поставленных товаров (выполненных работ, оказанных услуг).

**Ключевые слова:** казначейское сопровождение, участники казначейского сопровождения, факт поставки товара (выполнения работ, оказания услуг), казначейский счет, распоряжение о совершении казначейских платежей.

Verification of Supply of Goods (Performance of Works, Rendering of Services) as an Instrument of Extended Treasury Support

Sergey A. Andreev

Senior Lecturer of the Department of Financial Control and Treasury  
of the Financial Faculty of the Financial University under the Government of the Russian Federation  
Class 1 State Civil Service Counsellor of the Russian Federation

In the article, the author outlines the organizational measures for the territorial body of the Federal Treasury to inspect the delivery of goods (performance of work, provision of services) and formalize its results, the features of conducting this inspection starting from 2022 and proposals for improving the mechanism for the territorial bodies of the Federal Treasury to verify the conformity of actually delivered goods (work performed, services rendered).

**Keywords:** treasury support, treasury support participant, the fact of delivery of goods (performance of work, provision of services), separate accounting of the results of financial and economic activities, expenditure declaration on the structure of the price of a state (municipal) contract, contract (agreement), treasury account, order on making treasury payments.